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§ 1 Mötets öppnande  

 

Ordföranden hälsade alla välkomna samt förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2  Utseende av justerare  

 

Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Jimmy Lindgren.  

 

§ 3 Föregående protokoll 4/2019 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

 Anmäldes att föregående protokoll 4/2019 är justerat och utskickat. 

 

§ 4  Tertialrapport 1 per 2019-04-30 inkl ILS 

  

VD hänvisade till ärende 4. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Tertialrapport  för perioden 1 januari – 30 april 2019 godkänns. 

 

Särskilt uttalande från Jimmy Lindgren m.fl (S) och Arvand Mirsafian (V) 

 

Tertialrapport 1 redovisar ett ambitiöst utvecklingsarbete i många delar, inte minst inom miljö och 

energieffektivisering, men det samlade intrycket blir ändå negativt på grund av politikens sänkta 

ambitioner.  

 

Bolaget redovisar för perioden 1 januari - 30 april att antalet påbörjade bostäder och att antalet på-

började lägenheter i Stockholmhus är noll. Med tanke på den akuta bostadsbristen som råder i 

Stockholm är det obegripligt att vilja bedriva en politik som aktivt minskar antalet hyresrätter. 

Ombildning av hyresrätter innebär att ett stort antal lägenheter med lägre hyror inte längre kom-

mer vara tillgängliga för personer som av olika skäl inte kan eller vill äga sitt boende.  

 

Vår uppfattning är väl känd. Ombildningspolitiken ökar otryggheten bland bolagets hyresgäster 

och är med hänsyn till stadens bostadsförsörjningsansvar oförsvarbar då befintliga hyresrätter 

dessutom har betydligt lägre hyror än nyproduktionen.  

 

En hög takt i bostadsbyggandet är avgörande för att minska bostadsbristen och motverka segregat-

ionen. Det är olyckligt att målet för påbörjad nyproduktion i allmännyttan har sänkts jämfört med 

tidigare majoritet. Därutöver ser vi med oro på huruvida bolaget kommer att få de markanvis-

ningar som behövs för att ens klara de sänkta målen för nyproduktion. Bolaget avser att arbeta ak-

tivt för att få nödvändiga markanvisningar, men det krävs också att exploateringsnämnden möter 

upp och tillgodoser behovet av ordentliga projektportföljer. Det är oerhört viktigt att allmännyttan 

kan hålla en hög och jämn byggtakt av hyresrätter med överkomliga hyror oavsett konjunktur för 

att allas rätt till ett hem ska tillgodoses. 

 


